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Z á p i s  
 

ze 8. jednání komise Rady HMP pro koordinaci aktivit na veřejných prostranstvích na území 
Pražské památkové rezervace, které se konalo dne 11. 9. 2012 od 15:00 hod. v Rezidenci 
primátora hl. m. Prahy. 
 
 
 přítomni:  8 členů Komise, dle prezenční listiny 
 omluveni:  7 členové Komise 
    Daniel Hodek 
     Dr. Ing. Milan Urban 
    Mgr. Lukáš Kaucký 
    Bc. Ondřej Pecha 
    Ing. Luděk Dostál 
    Ing. arch. Václav Vondrášek 
    Viliam Sivek 
     

přizvaní odborníci: Ing. Ladislav Pivec, TSK Praha  
 Mgr. Pavel Štefaňák, ZIO MHMP 
 Mgr. Josef Šídlo, ZIO MHMP 
 Ing. Otakar John, Sdružení Nového Města pražského 
 Vít Masare, Auto*mat 
 Stanislav Lazar, Asociace venkovní reklamy 

 
     
PROGRAM JEDNÁNÍ: 
 
I. Zahájení 
 
II. Kontrola zápisu ze dne 12. 6. 2012 

 
III.  Body k projednání 

 
1)  Smetanovo nábřeží 
  

Komisi oslovilo o.s. Auto*mat, zastoupené Vítem Masare, s žádostí o projednání 
možnosti zklidnění provozu na Smetanově nábřeží. Ing. Pivec zpracoval informaci pro 
členy komise, kterou prezentoval. Pan Masare seznámil členy komise s jejich návrhem 
uspořádat např. jednou měsíčně na Smetanově nábřeží akci, při níž by bylo nábřeží 
uzavřené pro automobilovou dopravu. K trendu zklidňování se přiklání čím dál více 
evropských i světových měst.  
 
Závěr:  
Komise záměr podporuje a doporučuje vyzkoušet víkendové uzavírky nábřeží, poté co 
Auto*mat dodá seznam plánovaných akcí na období jaro až podzim 2013.  
Komise se shodla na tom, že otázku zklidnění nábřeží je nutné řešit komplexně, poté co 
bude dokončený pražský okruh. 
Komise svůj závěr postoupí náměstkovi pro dopravu panu Noskovi a předsedovi výboru 
pro dopravu panu Nouzovi. 
Auto*mat osloví se svým podnětem také výbor pro dopravu ZHMP. 
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2) Václavské náměstí 

 
Předsedkyně Udženija informovala členy komise o tom, že se ve čtvrtek 18.7. sešla 
pracovní skupina složená ze zástupců odboru SVM, Městské části Praha 1, Cigler Marani 
architects a Sdružení Nového Města pražského. Pracovní skupina diskutovala o 
vhodnějším tvaru stánku a o celkovém počtu stánků na Václavském náměstí, bylo 
rozhodnuto o umístění 10 stánků s občerstvením, tiskem a květinami a o umístění 
jednoho stánku s informacemi (PIS).  
 
Závěr:  
Vybraný typ stánku je LOĎ, jak bylo již předvybráno v rámci červnového jednání 
Komise. V měsíci září až říjnu bude vypsána veřejná zakázka na dodavatele stánků. Poté 
bude možné vypsat záměry o pronájmu těchto nebytových prostor. Ing. Svoboda upřesnil, 
že stánky budou na Václavské náměstí umístěny cca v dubnu 2013. Stávající stánky mají 
vypovězeny smlouvy k 31.12.2012. Nadále probíhají jednání s MČ Praha 1 o termínu 
započetí rekonstrukce Václavského náměstí. 
 

3)  Busking - stížnosti 
 

Bod uvedla předsedkyně Udženija, členové komise obdrželi některé stížnosti od občanů 
centra Prahy. Problémy s Buskingem za uplynulou sezonu se objevili ve čtyřech 
lokalitách – ulice Celetná, ulice Na Můstku, Malé náměstí a Na Příkopech, kde 
pravidelně i denně zasahovala Městská policie. Jedná se o lukrativní místa pro buskery. 
Buskeři mohli dle Radou schválených doporučení provozovat busking po celé Praze. 
Počínaje dubnem se objevilo několik kritických míst, kde busking stěžoval život 
rezidentům i firmám sídlícím v centru.  
 
Závěr:  
Předsedkyně Udženija požádala členy komise, aby do říjnového jednání zaslali své 
návrhy na změnu Doporučení pro sezonu 2013. Na říjnovém jednání komise navrhne jak 
individuálně přistoupit k jednotlivým lokalitám. Zda vymezit negativně či pozitivně místa 
určená pro Busking. 
 
        

IV.  Podněty, připomínky 
 

1. Předsedkyně Udženija informovala přítomné o tom, že se uskutečnilo jednání o ulici 
Ve Smečkách, kterého se zúčastnili zástupci města, městské části Praha 1, městské 
policie, státní policie, nezávislých právníků, TSK i sdružení nového města pražského. 
Jednání přineslo několik závěrů:  
o Svolat jednání za účasti ředitelů dotčených odborů a příslušných vedoucích 

odborů MČ Praha 1 a sjednotit postupy. 
o MP a PČR posílila v ranních hodinách hlídky v okolí ulice Ve Smečkách. 
o Hlavní město Praha dopracuje zákon o prostituci. 
o Živnostenský odbor MHMP i Prahy 1 bude usilovně bojovat proti naháněčům do 

nevěstinců. 
o Památkové odbory, stavební odbory a dopravní odbory MHMP a MČ Praha 1 

zajistí odstranění všech neonů, je nutné být vytrvalí a striktní. 
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Proběhla diskuze, pan John informoval přítomné o tom, že k určitému zklidnění 
v ulici došlo, zmizely i některé reklamy, ale nahaněči stojí neustále kolem. Paní 
předsedkyně informovala o připraveném tisku, který bude nově řešit vše kolem černé 
reklamy. Mgr. Šídlo potvrdil, že nahaněči jsou v tisku také řešeni. Odbor SVM 
provede kontrolu všech uzavřených smluv na reklamní zařízení, s ohledem na 
dodržování ustanovení o Pražské památkové rezervaci. 
 
Mgr. Šídlo informoval, že odbor ZIO vede správní řízení se třemi podniky, že 
v měsíci červenci a srpnu byly provedeny noční kontroly za účasti Oblastního 
inspektorátu práce a Cizinecké policie. 
 
Paní předsedkyně svolá v nejbližší době jednání o ulici Ve Smečkách za účasti 
zástupců dotčených odborů MHMP a Městské části Praha 1 o sjednocení postupů. 

 
2. Pan Mgr. Kněžínek informoval přítomné o nově vzniklém oddělení RED – „Kancelář 

památky světového dědictví“, jehož hlavním úkolem je program Unesco. Všechny 
nové subjekty, zařazené do programu UNESCO musí mít svou Kancelář UNESCO. 
Připravuje se vytvoření Rady světové památky, která zpracuje řídící plán světové 
památky, s cílem zajistit památku UNESCO po dlouhé období. Řídící plán se bude 
vytvářet i za účasti veřejnosti. 
 

3. Předsedkyně Udženija dále informovala o tom, že Komise PPR bude nově, počínaje 
rokem 2013, přidělovat volné plochy JCDecaux (HMP disponuje 80 plochami 
měsíčně zdarma), na základě došlých žádostí a v souvislosti s uzavřeným 
partnerstvím Hlavního města Prahy či převzatých záštit z řad členů Rady. 

 
 

__________________________________________________________________________ 
 
Zapsal: Ing. Helena Taterová – tajemník komise, tel.: 236 00 2236 
Za správnost: Aleksandra Udženija, radní HMP – předseda komise 
 
V Praze dne 17.9.2012 
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